



# MASTERPIECE 鼎藝

Auction House

Masterpiece Auction Pte Limited  
Suite 1705, 17 F Honour Industrial Centre  
6 Sun Yip Street, Chai Wan Hong Kong  
Tel: (+852) 2111 9155, Fax: (+852) 2111 9165  
E-mail: hongkong@masterpiece-auction.com  
Website: www.masterpiece-auction.com

Sale date 拍卖日期: \_\_\_\_\_

## ABSENTEE BID FORM 书面竞投表格 WRITTEN/ TELEPHONE 书面/ 电话

### 1. 1. BIDDER DETAIL 投标者资料

Name 姓名 : \_\_\_\_\_  
ID/ Passport 身份证/ 护照: \_\_\_\_\_ Email 电邮 : \_\_\_\_\_  
Office Phone 办公室电话 : \_\_\_\_\_ Fax 传真 : \_\_\_\_\_  
Home Phone 住家电话 : \_\_\_\_\_ Mobile 手机号码 : \_\_\_\_\_  
Address 地址 : \_\_\_\_\_  
\_\_\_\_\_

### 1. 2. FINANCIAL REFERENCE 财务证明

Name of Bank 银行名称 : \_\_\_\_\_ Contact name 联络人号码: \_\_\_\_\_  
Account Number 户头号码: \_\_\_\_\_ Telephone 电话 : \_\_\_\_\_  
Bank Address 银行地址 : \_\_\_\_\_ Fax 传真 : \_\_\_\_\_  
Credit card no. 信用卡号码: \_\_\_\_\_ Type/ Expiry date 类型/ 失效日期 : \_\_\_\_\_

### 1. 3. PLEASE PRINT CLEARLY IN BLOCK LETTER 请用正楷填写清楚

Please send this form at least 24 hours before the sale by email [hongkong@masterpiece-auction.com](mailto:hongkong@masterpiece-auction.com)  
请至少于拍卖前24小时将此表格以电邮方式传到以下地址: [hongkong@masterpiece-auction.com](mailto:hongkong@masterpiece-auction.com)

LOT 拍卖品编号 #	Artist Name 作者姓名	Description描述	Max. Bid 最高竞投价 (HKD, exclude the buyer's premium) (港元, 酬金不计在内)

- I have read and understood the conditions of sale and notices printed in the catalogue and agreed to be bound by them.
- I hereby authorized MASTERPIECE to enter bids for the above-mentioned lot/s, up to the maximum bid/ price that I have indicated for each lot.
- I understood that MASTERPIECE provides such bidding services for the convenience of buyers and MASTERPIECE shall not be liable for any failure to execute the bid/s. In the event if identical bids are received, the first bid received will take precedence.
- I understand that if I successfully won the bid, the purchase price would be the sum of the final Hammer Price plus Buyer's Premium (exclusive of any goods and services tax or any other valued added tax imposed in Hong Kong). The rate of Buyer's Premium is at 22% on the first HKD2,000,000 of the Hammer Price and 15% on the amount in excess of HKD 2,000,000 of the Hammer Price.
- 本人已细阅 载于目录内的买家须知与重要通告, 并同意遵守所有规定。
- 本人于此委托鼎藝有限公司, 用以上所标明的最高竞投价为限, 代为竞标以上拍卖品。
- 本人知悉鼎藝为买家之便提供以上竞投服务, 若鼎藝没代为标得以上拍卖品, 将无须对此负责。如收到其他相似书面竞投, 将以首份收到之书面竞投为优先。
- 本人知悉, 如果成功标得拍卖品, 本人将必须缴付的费用包括下槌价以及买家酬金 (不包括任何服务与消费税或其他香港附加税), 下槌价之首 2,000,000 港元将征收22%买家酬金, 2,000,000 港元以上将征收15%买家酬金。

Date 日期: \_\_\_\_\_ Signature 签名: \_\_\_\_\_

Note 备注:

\*) Auction will be carried out in Hong Kong Dollars 拍卖是以港元成交。  
\*) Artwork/s will be released for collection upon receiving of full payment due 艺术品将于缴清所有款项之后才移交给买家。



**MASTERPIECE 鼎藝**  
Auction House

Masterpiece Auction Pte Limited  
Suite 1705, 17 F Honour Industrial Centre  
6 Sun Yip Street, Chai Wan Hong Kong  
Tel: (+852) 2111 9155, Fax: (+852) 2111 9165  
E-mail: hongkong@masterpiece-auction.com  
Website: www.masterpiece-auction.com

Sale date 拍卖日期: \_\_\_\_\_

PADDLE NUMBER 竞标牌编号: \_\_\_\_\_

**BIDDER REGISTRATION FORM 投标者登记表格**

1. 1. BIDDER DETAIL 投标者资料

Name 姓名 : \_\_\_\_\_  
ID/ Passport 身份证/ 护照 : \_\_\_\_\_ Email 电邮 : \_\_\_\_\_  
Office Phone 办公室电话 : \_\_\_\_\_ Fax 传真 : \_\_\_\_\_  
Home Phone 住家电话 : \_\_\_\_\_ Mobile 手机号码 : \_\_\_\_\_  
Address 地址 : \_\_\_\_\_  
\_\_\_\_\_

1. 2. FINANCIAL REFERENCE 财务证明

Name of Bank 银行名称 : \_\_\_\_\_ Contact Name 联络人号码: \_\_\_\_\_  
Account Number 户头号码: \_\_\_\_\_ Telephone 电话 : \_\_\_\_\_  
Bank Address 银行地址 : \_\_\_\_\_ Fax 传真 : \_\_\_\_\_  
Credit card no. 信用卡号码: \_\_\_\_\_ Type/ Expiry date 类型/ 失效日期: \_\_\_\_\_

- I have read and understood the conditions of sale and notices printed in the catalogue and agreed to be bound by them.
- I hereby authorized MASTERPIECE to request for bank references relating to the account indicated above, if necessary.
- I understand that if I successfully won the bid, the purchase price would be the sum of the final Hammer Price plus Buyer's Premium (exclusive of any goods and services tax or any other valued added tax imposed in Hong Kong). The rate of Buyer's Premium is at 22% on the first HKD2,000,000 of the Hammer Price and 15% on the amount in excess of HKD 2,000,000 of the Hammer Price.
- I hereby authorized MASTERPIECE to send the invoice to:
- 本人已细阅目录上所列明的业务规定与重要通知，并同意遵守有关条例。
- 本人授权鼎藝有限公司，若有必要，可向上述银行索取有关户头之资料。
- 本人知悉，若成功竞标，购买价将包括下槌价和买家酬金（不包括服务与销售税或香港政府其他有关税金）。买家酬金之计算是下槌价的首 2,000,000 港元征收 22%，2,000,000 港元以上征收15%。
- 本人要求鼎藝将账单寄至以下地址: \_\_\_\_\_

Date 日期: \_\_\_\_\_ Signature 签名: \_\_\_\_\_

**MASTERPIECE**  
Auction House

Name 姓名: \_\_\_\_\_

I hereby acknowledged that I have received the paddle number correctly. 本人确认所收到之竞标牌号码正确。  
Signature 签名

Note: Please do not mislay your paddle. In the event of loss of paddle please inform our staff immediately.  
备注:请勿随意置放您的竞标牌。若遗失竞标牌，请马上联络我们的服务人员。